
54. Kort referat virtuelt møde tirsdag d. 27/2 kl. 19.30-21 2024
Bestyrelsen: Anja, Karen, Mads, Mette, Mårten, Nina, Christine og Claus
(suppleant).
Deltagere: Christine, Mårten, Mette, Mads, Nina, Karen og Anja

1. Valg af referent (alfabetisk, A for Anja ).

Anja tager referat.

2. Godkendelse af referater   (nr.53 langt og kort, ligger på drev)

Begge referater blev godkendt.

3. Opsamling fra sidst, opgaver og grupper:

a. Hjemmeside.

Nina kigger på hjemmesiden ved lejlighed.

b. Medlemskartotek, Mads, hvordan går det?

Fristen for betaling rykkes til 1. april.

c. Samarbejde med eksterne. Vi snakker om rammerne, tovholdere er

foreslået, gruppen tager selv kontakt gerne før næste bestyrelsesmøde, hold

gerne et kort indledende møde med fokus og henvendelse før i tager kontakt

mm. Tovholder indkalder.

i. DTU (Mårten)

Løbende kontakt.

ii. Engineer the future (Mårten og Mads)

Løbende kontakt.

iii. Fagkonsulenterne (Christine)

iv. DASG (Christine og Mårten)

Christine var til møde i oktober, der planlægges nyt møde om to år.

v. Bioanalytiker uddannelsen Næstved og Kalundborg (Mads)

Løbende kontakt.

vi. KU (Farma, BRIC og Biokemi, Mette, Mårten og Christine)

Der aftales et møde om, hvad et evt. samarbejde skal munde ud i.

vii. SDU (Mads og Nina)

Der aftales et møde om, hvad et evt. samarbejde skal munde ud i.

viii. NNF Fonden (Christine og Mårten)

Møde i april. Christine holder øje med calls.



d. Mdt. eksamens workshop. Kan vi allerede nu nedsætte en gruppe også med

gengangere , så vi kan orientere i god tid.Tovholder og gruppe: (Mads samt

gengangere fra tidligere: …..).

Mads er tovholder, Karen, Nina, Mette og Christine er med til at lave

workshoppen.

Workshoppen afholdes i maj omkring offentliggørelsen af mundtlige

eksamener.

4. Forslag til ny kursusdag: AI og biotek. udvikling af kursus hvor vi har fokus på

hvordan vi - og vores elever- kan bruge AI. Nogen der vil være med til at udtænke og

planlægge en sådan workshop? Vi skal have eksterne oplægsholdere og der skal

være noget der er særskilt bioteknologi, og fokus på hvad det kan bruges til i stedet

for fokus på plagiat. Hvem vil være med til at udvikle en sådan dag? (Christine…)

Mårten og Christine planlægger et møde omkring planlægning af en workshop.

5. Ny pulje penge man kan søge fra ministeriet (som omtalt i nyhedsbrevet): Pulje til

grøn efteruddannelse og undervisningsforløb. For at understøtte udviklingen af

pædagogiske og didaktiske tilgange til undervisning i bæredygtighed samt

kompetenceløft for undervisere, der mangler værktøjerne til at undervise i

bæredygtighed. Puljen er rettet mod gymnasiale uddannelser. Der afsættes 11 mio.

kr. i 2024 og 15 mio. kr. i 2025. Der kommer nærmere information omkring

ansøgningstidspunkt og deadline.

6. Vedtægter, vedtægter ligger på drev. Men jeg kan vel ikke bare inddrage de

ændringer vi har lavet tidligere (jfr. referat 51), uden vedtagelse på

generalforsamling. Christine præsenterer udkast til vedtægtsændringer (dokumentet

hedder: ‘Forslag til nye vedtægter for BiD 2024’) som vi kan stille som forslag på

næste generalforsamling, med afsæt i tidligere møde.

Christine gennemgår forslag til rettelser i vedtægterne.

Ændringerne skal vedtages på en generalforsamling eller ekstraordinær

generalforsamling. Forslag om, at den ekstraordinære generalforsamling planlægges

i forbindelse med et arrangement.

7. Ændring i CVR. Som nævnt tidligere skal vi ændre fra frivillig forening til almen

forening.I den forbindelse skal vI:



a. Ændringen skal besluttes på foreningens generalforsamling og dokumenteres

i referatet. Det har vi ikke gjort, derfor mener jeg ikke vi kan ændre status

uden en generalforsamling.

b. Vi kan overveje at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling med det

ene punkt? Vi kunne lægge ekstraordinær generalforsamling i forlængelse af

mdt. eksamens workshop?

8. Merchandise (Mårten, hvis du har nyt)

Intet nyt.

9. De næste bestyrelsesmøder og - vigtigt - sommermøde og sommerfrokost. Vi får

datoer i kalenderen.
a. sommermøde: Torsdag den 9. maj 2024 (Kristi Himmelfartsdag)

Mette og Mårten arrangerer.

b. Næste bestyrelsesmøde forslag:

Torsdag den 11/4 19.30-21

10. Evt.


